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Abstract (en)
The method involves initially implanting temporary fixation elements in an engine block (3), where the elements are formed of screws (12) implanted
in an engine block surface, and mobile units (15) connected to an energy source (23). A design phase, a semi finish phase and a finish phase are
executed in a distinct and consecutive manner, where each phase integrates a preliminary engine block loading phase. The loading phases are
performed by a phase of interaction between the elements and the mobile units, integrated with a support table (13).

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a un procédé de rodage d'au moins un cylindre (2) d'un bloc (3) moteur de véhicule automobile, mettant en oeuvre une
machine de rodage (1) comprenant une table d'appui (13) et au moins un guide (6) de rodoir, ledit procédé se déroulant selon trois phases
distinctes et consécutives, consistant d'abord en une étape d'ébauche (8), suivie d'une étape de semi finition (9) et terminée par une étape de
finition (10). La principale caractéristique du procédé selon I'invention, est qu'il est continu et qu'il intégre, a chacune desdites phases, une phase
préliminaire de mise sous contrainte dudit bloc moteur (3).
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